

《单词百科:evaporable是什么意思?evaporable怎么发音?evaporable的解释和用法》

英语单词evaporable是什么意思?evaporable怎么读?evaporable怎么发音?简答网为您整理了evaporable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



evaporable怎么读

evaporable的读音:['væp r bl]

evaporable的意思

1、adj.易蒸发性的，蒸发性的;

evaporable的近义词

1、vaporific adj.产生蒸气的，似蒸气的，易散发的;

- 2、vaporizable adj.可蒸发的;
- 3、volatilisable adj.可挥发的,可发散的,易挥发的;
- 4、volatilizable adj.可挥发的,可发散的,易挥发的;

evaporable的双语例句

- 1、Microstructures of surface alloying layer prepared by evaporable pattern casting process

消失模法铸渗表面合金层组织研究

- 2、The Improvement of the Evaporable Quality for Gasoline Engines

汽油机燃油汽化质量的改善

- 3、The new method of making double metal composite bend pipes by evaporable pattern casting under vacuum was described.

提出了一种制备双金属复合弯管的新方法&消失模真空吸铸法。

- 4、~ 1h-nmr relaxation and state evolvment of evaporable water in cement pastes

水泥浆体中可蒸发水的~1H核磁共振弛豫特征及状态演变

- 5、A study on appearance potential spectroscopy in evaporable Getters

蒸散型吸气剂的出现电势谱研究

- 6、The reduction of evaporable water in capillary pores that mineral components caused by the continuous hydration is the main reason for self-desiccation.

水泥矿物继续水化引起毛细孔中可蒸发水含量下降是产生自干燥效应的主要原因。

- 7、After regression analysis of these test data, it was found that the fly ash entrainment kept well linear correlation with compression strength, non evaporable water and CH content of the mortar.

试验数据经回归分析,发现粉煤灰掺量与砂浆抗压强度、非蒸发水量和CH含量之间,分别存在很好的线性相关关系。

以上是简答网为您整理的evaporable怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/evaporable>

